

應施檢驗機械/化工類商品品目實施驗證登錄明細表

List of the Mechanical/Chemical Products Subject to Measures
Governing Registration of Product Certification

建築用防火門	Fire door of buildings
建築用鋼筋	Steel bar for building
家庭用壓力快鍋	Household pressure cooking pots
車用輕便液壓千斤頂	Portable screw jacks for vehicles
液化石油氣汽車燃氣系統容器	The containers for LPG automobile fuel system
液化瓦斯汽化器〔限檢驗液化石油氣汽車燃氣系統汽化器〕	Vaporizer for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統加氣接頭〔具備止回閥〕	The remote filling point for LPG automobile fuel systems (with check-valves device)
液化石油氣汽車燃氣系統灌裝閥〔或包含逆止裝置者〕	The filling unit (with non-return device) for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統壓力洩放閥	The pressure relief valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統燃料控制閥	The service valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統取出閥〔包括超流閥〕	The excess flow valve for LPG automobile fuel systems (including overflow-valves)
液化石油氣汽車燃氣系統多口閥	The multi-valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統壓力調整器	The pressure regulator for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統關閉閥	The shut-off valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統液面計	Level indicator for LPG automobile fuel systems
座椅安全帶〔含安全帶捲收器〕	Safety seat belts (including coiler)
鋼(鐵)製壓縮氣瓶	Iron or steel compressed gas, Cylinders
鋼(鐵)製液化石油氣瓶除外之液化氣瓶	Cylinders, iron or steel, except for liquefied gas
鋼(鐵)製索及纜, 非電氣絕緣者	Ropes and cables, of iron or steel, not electrically insulated.
家庭用燃氣烤箱	Gas burning oven for domestic use
家庭用燃氣台爐	Gas burning furnace for domestic use
攜帶式卡式爐	Portable cooker attached to liquefied petroleum gas cylinder
休閒爐(含露營及野外用爐)	Portable cooker for camping or outdoors
登山爐	Portable cooker for mountain-climbing

荷重用吊鉤及鉤環	Hook and shackle
即熱型燃氣熱水器	Instantaneous gas water heater, non-electric
減壓閥〔進口及內銷檢驗限檢驗家用液化石油氣用調整器及家用液化石油氣附錶控制調整器之出口壓力規定 230~330mm 水柱壓力者〕	Pressure-reducing valves (for import and domestic inspection, scope only includes outlet pressure is 230-330 mm H ₂ O of household L. P. G. regulator and household L. P. G. control regulators).
液化石油氣鋼瓶用開關	Valves for liquefied petroleum gas cylinders
高壓鋼瓶閥	Valves for high pressure gas cylinders
乙炔鋼瓶閥	Valves for acetylene cylinders
其他車輪及其零件與附件〔汽車用 18 吋以下輕合金盤型輪圈〕	Other road wheels and parts and accessories thereof (light alloy disc wheels below 18" for automobiles).
手推嬰、幼兒用車	Stroller and carriages
嬰兒學步車	Wheeled toys designed to be ridden by children (for example, tricycles, scooters, and pedal cars) ; doll' s carriages.
輪式溜冰鞋	Roller-skates
滑溜板	Skateboards
汽車用兒童保護裝置, 幼童用座椅及學童用座椅	Child restraints for automobile, chair for child.
鍛造機 (限檢驗冷作鍛造, 衝程 >6mm, 滑塊移動速度 >30mm/s, 人工上下料之鍛造機)	Forging machines (inspection scope: forging machines for the cold working of metals, with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
模壓衝製機 (包括壓床) (限檢驗冷作鍛造, 衝程 >6mm, 滑塊移動速度 >30mm/s, 人工上下料之模壓衝製機)	Die-stamping machines (including presses) (inspection scope: Die-stamping machines for the cold working of metals, with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
其他彎曲, 摺疊, 矯直或矯平之機器 (限檢驗衝程 >6mm, 滑塊移動速度 >30mm/s, 人工上下料之摺床)	Other bending, folding, straightening or flattening machines for metal (inspection scope: folding machines with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
數值控制剪機(限檢驗衝程 >6mm, 滑塊移動速度 >30mm/s, 人	Numerically controlled shearing machines (inspection scope: shearing machines with manual loading and/or

工上下料之剪機)	unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
其他剪機(限檢驗衝程>6mm, 滑塊移動速度>30mm/s, 人工上下料之剪機)	Other shearing machines (inspection scope: shearing machines with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
數值控制衝孔或衝口工具機(包括壓床), 包括衝剪複合機(限檢驗衝程>6mm, 滑塊移動速度>30mm/s, 人工上下料之數值控制衝孔或衝口工具機, 包括衝剪複合機)	Numerically controlled punching or notching machines (including presses), including combined punching and shearing machines (inspection scope: numerically controlled punching or notching machines, including combined punching and shearing machines with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
其他衝孔或衝口工具機(包括壓床), 包括衝剪複合機(限檢驗衝程>6mm, 滑塊移動速度>30mm/s, 人工上下料之數值控制衝孔或衝口工具機, 包括衝剪複合機)	Other punching or notching machines (including presses), including combined punching and shearing machines (inspection scope: numerically controlled punching or notching machines, including combined punching and shearing machines with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s.)
液壓機(限檢驗衝程>6mm, 滑塊移動速度>30mm/s,	Hydraulic presses (inspection scope: hydraulic and/or pneumatic presses with manual loading and/or unloading, whose movable working parts may have a travel exceeding 6 mm and a speed exceeding 30 mm/s)
壁掛式瓷製、陶製臉盆	Wall-mounted porcelain or ceramic washbasins
安全鞋	Safety shoes with steel toe protection for labors' use
兒童自行車	Bicycles for young children

應施檢驗機械/化工類商品實施型式認可逐批檢驗品目明細表

List of the Mechanical/Chemical Products Subject to Measures
Governing Type Approval Batch-by-Batch Inspection

建築用防火門	Fire door of buildings
液化石油氣汽車燃氣系統容器	The containers for LPG automobile fuel system
液化瓦斯汽化器〔限檢驗液化石油氣汽車燃氣系統汽化器〕	Vaporizer for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統加氣接頭〔具備止回閥〕	The remote filling point for LPG automobile fuel systems (with check-valves device)
液化石油氣汽車燃氣系統灌裝閥〔或包含逆止裝置者〕	The filling unit (with non-return device) for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統壓力洩放閥	The pressure relief valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統燃料控制閥	The service valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統取出閥〔包括超流閥〕	The excess flow valve for LPG automobile fuel systems (including overflow-valves)
液化石油氣汽車燃氣系統多口閥	The multi-valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統壓力調整器	The pressure regulator for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統關閉閥	The shut-off valve for LPG automobile fuel systems
液化石油氣汽車燃氣系統液面計	Level indicator for LPG automobile fuel systems
燃氣烤箱	Gas burning oven for domestic use
家庭用燃氣台爐	Gas burning furnace for domestic use
攜帶式卡式爐	Portable cooker attached to liquefied petroleum gas cylinder
休閒爐(含露營及野外用爐)	Portable cooker for camping or outdoors
登山爐	Portable cooker for mountain-climbing
荷重用吊鈎及鈎環	Hook and shackle
即熱型燃氣熱水器	Instantaneous gas water heater, non-electric
減壓閥〔進口及內銷檢驗限檢驗家用液化石油氣用調整器及家用液化石油氣附錶控制調整器之出口壓力規定230~330mm水柱壓力者〕	Pressure-reducing valves (for import and domestic inspection, scope only includes outlet pressure is 230-330 mm H ₂ O of household L.P.G. regulator and household L.P.G. control regulators).
液化石油氣鋼瓶用開關	Valves for liquefied petroleum gas cylinders

其他車輪及其零件與附件〔汽車用 18 吋以下輕合金盤型輪圈〕	Other road wheels and parts and accessories thereof (light alloy disc wheels below 18" for automobiles).
液化丁烷(灌有主要內容物為液化丁烷之攜帶式卡式爐、噴燈及一般填充打火機用燃料容器或戶外用液化石油氣烹煮爐用燃料容器)	For liquefied butane fuel(gas cylinders which have the full load of liquefied petroleum gases and of a kind used for portable gas cookers, torches or refilling lighters, gas cylinders for outdoor cookers)
液化石油氣(混合液化丙丁烷)(灌有主要內容物為液化石油氣(混合液化丙丁烷)之攜帶式卡式爐、噴燈及一般填充打火機用燃料容器或戶外用液化石油氣烹煮爐用燃料容器)	For petroleum gases fuel in the liquefied state [mixed liquefied propane and butane](gas cylinders for outdoor cookers)
丁烷(灌有主要內容物為丁烷之攜帶式卡式爐、噴燈及一般填充打火機用燃料容器)	For butane fuel
打火機	Pocket lighters, gas fuelled, non-refillable
壁掛式瓷製、陶製臉盆	Wall-mounted porcelain or ceramic washbasins

應施檢驗機械/化工類商品品目實施逐批檢驗明細表

List of the Mechanical/Chemical Products Subject to Measures
Governing Batch-by-Batch Inspection

家庭用壓力快鍋	Household pressure cooking pots
車用輕便液壓千斤頂	Portable screw jacks for vehicles
液化石油氣汽車燃氣系統容器	The containers for LPG automobile fuel system
座椅安全帶〔含安全帶捲收器〕	Safety seat belts (including coiler)
鋼(鐵)製壓縮氣瓶	Iron or steel compressed gas, Cylinders
鋼(鐵)製液化石油氣瓶除外之液化氣瓶	Cylinders, iron or steel, except for liquefied gas
鋼(鐵)製索及纜, 非電氣絕緣者	Ropes and cables, of iron or steel, not electrically insulated.
荷重用吊鉤及鉤環	Hook and shackle
高壓鋼瓶閥	Valves for high pressure gas cylinders
乙炔鋼瓶閥	Valves for acetylene cylinders
手推嬰、幼兒用車	Stroller and carriages
嬰兒學步車	Wheeled toys designed to be ridden by children (for example, tricycles, scooters, and pedal cars); doll's carriages.
輪式溜冰鞋	Roller-skates
滑溜板	Skateboards
安全鞋	Safety shoes with steel toe protection for labors' use

應施耐燃材料類及防火塗料商品品目實施監視查驗明細表

List of Incombustibility Material and Fire-retardant paints
Subject to Measures Governing Monitoring Inspection

耐燃材料	Incombustibility material
防火塗料	Fire-retardant paints

應施化工類商品品目實施監視查驗明細表

- List of Incombustibility Chemical Products Subject to Measures Governing Monitoring Inspection

兒童自行車	Bicycles for young children
-------	-----------------------------